
 

 

 

Emlékeztető 
a BME Építészmérnöki Kar Hallgatói Képviselet 

2014. március 31-én, 18:00-kor tartott rendes üléséről 

 

Jelen van: Balázs Anna (21p), Berecz Zsolt Gábor, Daku Dávid, Dávida Eszter, Farkas Péter, 

Jászberényi Tünde, Józsa Katalin, Lótos Tamás, Nagy László, Somhegyi Balázs, Szabó Ádám, 

Takács Ákos, Vajda Zoltán 

Hiányzik - kimentéssel: Heincz Dániel, Hernády Gergely, Vidák Miklós 

Vendég: Jakus Máté, Novák Milán, Pataki Bálint, Tarnóczi Eszter 

 

Napirend előtt 

Novák Milán (Bercsényi Gödör Klub), Jakus Máté (Bercsényi Gödör Klub - gazdasági felelős) és 

Pataki Bálint (Bercsényi Gödör Klub - körvezető) ismertette a Bercsényi Gödör Klub 2014. évi első 

negyedéves gazdasági beszámolóját. 

Ezt követően a gazdasági beszámolót a Hallgatói Képviselet 11 igen, 0 nem és 0 tartózkodás 

mellett elfogadta. 

Novák Milán tájékoztatott a Bercsényi Gödör Klub dolgozói bérezéseiről, az árváltozásokról és a re-

pohár használatával kapcsolatos információkról. 

Berecz Zsolt Gábor megköszönte a beszámolót és megkérte Pataki Bálintot, hogy a Bercsényi 

Gödör Klub 2013. évi gazdasági beszámolójának ellenőrzését egyeztessék Vidák Miklóssal. 

 

- Jakus Máté, Novák Milán és Pataki Bálint  távozott. - 

 

Elnöki beszámoló 

Berecz Zsolt Gábor tájékoztatott, hogy a héten az Alkotóhétre való tekintettel nem lesz ügyelet a 

Hallgatói Képviselet irodájában. 

Berecz Zsolt Gábor megkérte Takács Ákost a 2014-es Szakmai Napok főszervezői pályázatának 

előkészítésére. 

Berecz Zsolt Gábor elmondta, hogy a hallgatói normatíva felosztás felülvizsgálatával kapcsolatban 

a jövő héten bizottság kerül megtartásra. 

Berecz Zsolt Gábor megkérte Vajda Zoltánt az Alumni találkozó megszervezésére. 



 

 

Berecz Zsolt Gábor felkérte Balázs Annát a nyári Kari Tábor megszervezésére. Ehhez kapcsolódóan 

kérte, hogy a Rendezvény Bizottság segítse a tábor szervezését. 

 

EHK beszámoló 

Daku Dávid beszámolt a HÖOK választmányi ülésen történtekről. 

Daku Dávid tájékoztatott a Magyar Felsőoktatási Akkreditációs Bizottság Látogató Bizottságával 

kapcsolatos információkról. 

Daku Dávid tájékoztatott az Egyetemi BME pályázat, a BME Külügyi ösztöndíj pályázat és az 

Egyetemi Öntevékeny köri pályázat elfogadásáról. 

Daku Dávid elmondta, hogy egyetemi szinten 406 ERASMUS+ pályázat került leadásra. 

Daku Dávid tájékoztatott, hogy a BME Copy szolgáltatással kapcsolatos problémákat és 

észrevételeket szerdáig kell részére megküldeni. 

Daku Dávid elmondta, hogy a sport tevékenység normatívájának felosztási elveit elfogadta az 

Egyetemi Hallgatói Képviselet. 

Daku Dávid beszámolt a Szenátusi ülésen történtekről. 

Dávida Eszter elmondta, hogy Dr. Andor György általános rektorhelyettes volt az Egyetemi 

Hallgatói Képviselet múlt heti ülésének vendége, ahol az egyetemi költségvetési irányelvek kerültek 

ismertetésre. 

Dávida Eszter beszámolt a múlt héten tartott Szenátusi Oktatási Bizottságon történtekről. 

Dávida Eszter ismertette a Diákközpont, a Központi Tanulmányi Hivatal és az Országos Műszaki 

Információs Központ és Könyvtár beszámolójának anyagát. 

Dávida Eszter elmondta, hogy a TVSZ módosítás előkészítése elkezdődik és ehhez várják a kari 

oktatási referensek javaslatait. 

Dávida Eszter tájékoztatott az Oktatás Hallgatói Véleményezése kérdőívvel kapcsolatos 

fejleményekről. 

Dávida Eszter elmondta, hogy a 2014-es Önkéntes Nap főszervezői posztjára az Egyetemi Hallgatói 

Képviselet Daku Dávidot kérte fel. 

 

Oktatási beszámoló 

Szabó Ádám elmondta, hogy az OHV kérdőívek kitöltőinek listáját továbbította Jászberényi 

Tündének. 

Szabó Ádám emlékeztette a Belső Oktatási Bizottság tagjait, hogy a tanszéki szabadon választható 

tárgyak összegyűjtésének határideje az Alkotóhét vasárnapja. 



 

 

Berecz Zsolt Gábor megkérte Szabó Ádámot, hogy a hallgatói leterheltséget vizsgáló kérdőív jelen 

hét péntekéig készüljön el. 

Nagy László beszámolt az ERASMUS+ pályázatokkal kapcsolatos információkról. Ehhez 

kapcsolódóan tájékoztatott az Erasmus iroda által kezelt pályázatokkal kapcsolatos problémákról. 

Nagy László elmondta, hogy holnap délelőtt találkozik Benkő Melindával (ERASMUS+ pályázat 

kari koordinátor) a pályázatok bírálásának segítésével kapcsolatban. 

 

Gazdasági beszámoló 

Szabó Ádám ismertette a Gólyatanács kirándulás gazdasági beszámolóját. Ezt követően a 

beszámolót a Hallgatói Képviselet 10 igen, 0 nem és 1 tartózkodás mellett elfogadta.  

Vajda Zoltán ismertette a Bercsényi 28-30 Kollégium földszinti hallgatói helyiségében elhelyezett 

hangrendszer első fejlesztési ütemének költségvetését. Ezt követően a javaslatot a Hallgatói 

Képviselet 11 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett elfogadta. 

 

Juttatási - térítési beszámoló 

Jászberényi Tünde tájékoztatott az Egyetemi Hallgatói Képviselet által tartott Külső Szociális 

Bizottságon történtekről. 

Jászberényi Tünde ismertette a Külső Szociális Bizottság időpontjait. 

Jászberényi Tünde tájékoztatott, hogy a rendszeres szociális ösztöndíj fellebbezések eredményeiről 

hivatalos értesítést kaptak a hallgatók.  

Jászberényi Tünde elmondta, hogy a Megfagyott Muzsikus szerkesztői jutalmazásának bizonyos 

tételei adminisztrációs hibák miatt nem kerültek kifizetésre. Ehhez kapcsolódóan jelezte, hogy a 

jutalmazás korrekciója és az érintettek tájékoztatása folyamatban van. 

Jászberényi Tünde tájékoztatott a Kari BME pályázatokkal kapcsolatos információkról. Ehhez 

kapcsolódóan elmondta, hogy 7 pályázat érkezett be. 

Jászberényi Tünde ismertette javaslatát a Kari BME pályázat eredményével kapcsolatban. Ezt 

követően az előterjesztést a Hallgatói Képviselet 10 igen, 0 nem és 1 tartózkodás mellett 

elfogadta. 

Jászberényi Tünde tájékoztatott a Bursa Hungarica ösztöndíjjal kapcsolatos problémákról. Ehhez 

kapcsolódóan elmondta, hogy a hallgatók tájékoztatása hamarosan megtörténik. 

 

Kollégiumi beszámoló 



 

 

Vajda Zoltán ismertetette a Bercsényi 28-30 Kollégium Zöldudvar használati szabályzatát. Ezt 

követően az előterjesztést a Hallgatói Képviselet 11 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett 

elfogadta. 

Vajda Zoltán ismertette a Bercsényi 28-30 Kollégium fölszinti helyiségében elhelyezett 

hangrendszer használati szabályzatát. Ezt követően az előterjesztést a Halgatói Képviselet 11 igen, 

0 nem és 0 tartózkodás mellett elfogadta. 

Nagy László beszámolt a Bercsényi 28-30 Kollégium könyvtár rendezésével kapcsolatos 

fejleményekről. Ehhez kapcsolódóan elmondta, hogy a hátramaradt könyvek rendszerezése a héten 

megkezdődik. 

 

Közéleti beszámoló 

Takács Ákos beszámolt az X1,2 rendezvény előkészületeiről. 

Takács Ákos elmondta, hogy csütörtökön 14:00 órai kezdettel Rendezvény Bizottsági ülésre kerül 

sor, ahol a félév fennmaradó rendezvényeinek ütemezéséről és előkészítéséről lesz szó. 

 

Senior beszámoló 

Takács Ákos tájékoztatott, hogy szerdán Senior Kör gyűlésre kerül sor. 

Takács Ákos elmondta, hogy a Senior Kör képzésének anyagát frissítve eljuttatja a Hallgatói 

Képviselet tagjainak. 

 

Öntevékeny köri beszámoló 

Balázs Anna ismertette a 2013/14 tavaszi félév Öntevékeny köri pályázatának benyújtott módosítási 

javaslatait. Ehhez kapcsolódóan elmondta, hogy a Bercsényi Bringakör, a Bercsényi Gödör Klub, az 

Építész Klub és a Bercsényi Fotókör hallgatói öntevékeny csoportok nyújtottak be módosítási 

kérelmet. 

Ezt követően az előterjesztést a Hallgatói Képviselet 11 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett 

elfogadta. 

Vajda Zoltán beszámolt az Építész Szakkollégium által leadott pályázatokkal kapcsolatos 

információkról. 

 

Gólyatanács beszámoló 

Szabó Ádám beszámolt a múlt héten tartott Gólyatanács ülésen történtekről. 



 

 

Szabó Ádám tájékoztatott, hogy a következő Gólyatanács ülésre jövő héten kerül sor, ahol az 

Egyetemi Hallgatói Képviseletről lesz szó. 

Berecz Zsolt Gábor elmondta, hogy a májusi Gólyatanács és Senior Kör közös hétvége szervezése a 

jövő héten veszi kezdetét. 

 

PR és IT beszámoló 

Nagy László beszámolt a Kari Papír átalakításának tervezetéről. 

 

Sport beszámoló 

Lótos Tamás beszámolt az Építész Sportnap előkészületeiről. Ehhez kapcsolódóan elmondta, hogy a 

jövő hétre várható az esemény előzetes költségvetés tervezete. 

 

Egyéb 

Berecz Zsolt Gábor ismertette a héten megtartásra kerülő bizottságok időpontját. 

 

A következő rendes ülés ideje: 2014. április 7. (hétfő) 18:00, helye: BME K. épület III. em. 23. 
 

Budapest, 2014. március 31. 
 

 Jegyzőkönyvvezető: Ülésvezető: 

 Vajda Zoltán Berecz Zsolt Gábor  

  Elnök 



 

 

 
 

Határozatok: 

Hat. szám Előterjesztés Eredmény 

47/2014. Bercsényi Gödör Klub 2014. évi első 
negyedéves gazdasági beszámolója. 11 igen 0 nem 0 tartózkodás elfogadva 

48/2014. Gólyatanács  kirándulás gazdasági 
beszámolója – 2014 március 14 – 16.  10 igen 0 nem 1 tartózkodás elfogadva 

49/2014. 
Bercsényi 28-30 Kollégium földszint 
helyiségében elhelyezett hangrendszer 
fejlesztésének költségvetése 

11 igen 0 nem 0 tartózkodás elfogadva 

50/2014. Kari BME pályázat eredménye 10 igen 0 nem 1 tartózkodás elfogadva 

51/2014. Bercsényi 28-30 Kollégium Zöldudvar  
használati szabályzat 11 igen 0 nem 0 tartózkodás elfogadva 

52/2014. Bercsényi 28-30 Kollégium földszinti helyiség 
hangrendszerének használati szabályzata 11 igen 0 nem 0 tartózkodás elfogadva 

53/2014. 2013/14 tavaszi félév Öntevékeny köri 
pályázat módosítása 11 igen 0 nem 0 tartózkodás elfogadva 

 


